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Z A P I S N I K 

sa 116. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 26. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar 

Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Karmela Rački, Dječji vrtić „Hlojkica“ Delnice, 

Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić 

Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Karmela Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

 NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- U ponedjeljak je održan sastanak s direktoricom „Risnjak – Delnice“ na temu portira u zgradi 

gradske uprave. Svi su se odazvali, zabilježene su sugestije i primjedbe i prenesene djelatniku. 

Nadamo se da će služba kroz kratko vrijeme zaživjeti. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa na ambulanti u Brodu na Kupi te sastanak u pravnoj 

službi Doma zdravlja PGŽ kojima je predana sva dokumentacija i objašnjeno o čemu se radi. 

- Poslana je požurnica Savezu izviđača hrvatske za organiziranje sastanka. 

- Dan je odgovor na zahtjev za otkup zemljišta u Dolima. 

- Odrađeno je ročište vezano uz česticu u sklopu groblja u Delnicama. 

- Odlazak na teren s komunalnim redarom nakon dobivenog zahtjeva za otkup zemljišta u Crnom 

Lugu. 

- Prikupljanje brojeva računa za isplatu sredstava za ogrjev. 

- Održana je sjednica Komisije za nadarene učenike. Pristiglo je 11 zamolbi i sve udovoljavaju 

propisanim uvjetima. 

- Održano je Socijalno vijeće i izrađena su rješenja i dopisi. 

- Aktivnosti vezane uz novu Odluku o javnim priznanjima i izmjene i dopune Odluke o socijalnoj 

skrbi. 

- Izrađena je tablica rođene djece po generacijama za potrebe upisa u Dječji vrtić. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Odvijaju se radovi na Kuglani, Lovačkoj ulici, Potoku i u Razlogama. U tom smislu održavaju 

se razgovori i obavljaju dogovori s izvođačima radova. 

- Prikupljanje podataka za izradu proračuna, sudjelovanje u izradi proračuna. 

- Sve Odluke vezane uz novi Zakon o komunalnom gospodarstvu su spremne za javno izlaganje. 

- Rješavanje troškova vezanih za muzej koji se odnose na vanjsku ovojnicu zgrade. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u upravnim odjelima PGŽ te u Hrvatskom hokejaškom savezu glede aktivnosti za zimu, 

pa i dogovora prvenstvenih utakmica u Delnicama. 



- Na Platku su u tijeku pripreme za skijašku sezonu. 

- U Delnice dolaze članovi Odbora za sport i kulturu PGŽ koji žele vidjeti objekte i njihovo stanje. 

- Svi objekti su u funkciji, a u multifunkcionalnoj dvorani vrši se prodaja cvijeća. 

- Na upit gradonačelnika navodi da je gotovo sigurno da će se klizalište otvoriti prvog vikenda u 

prosincu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija na požaru trave u Zalesini te požaru stambenog prostora u Ravnoj Gori. 

- Vožnja vode do Gornjeg Jelenja. 

- Odrađena je teorijska nastava na temu ručnih prijevoznih aparata za gašenje požara, podjela i 

tehničke karakteristike te hidrantske mreže i vježbe s aparatima. 

- Sređivanje kluba DVD i fitness prostora. 

- Zamijenjeni su kočioni diskovi na kombiju. 

- Otklanjanje kvara na pumpi kamiona. 

- Posprema cijevi. 

 

KARMELA RAČKI 

- Ravnateljica je izvijestila da je održala sastanak s dogradonačelnicom vezano za izradu 

projektne dokumentacije za novi vrtić, održala je i sastanak s pročelnicom. 

- Održan je sastanak s predstavnikom Croatia osiguranja vezano za sklapanje godišnje police 

osiguranja djece. 

- Predstavnici Akademije atletskih vještina ponudili su program uključivanja djece u sportski rad. 

- Izrađena je priprema dokumentacije za zdravstveni godišnji pregled djelatnika. 

- Suradnja s domarima Škole vezano za sigurnost djece. 

- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom vezano za uplate roditelja. 

- Individualni razgovori s roditeljima. 

- Sređivanje pedagoške dokumentacije vezano za Kurikulum. 

- Suradnja s pomoćnim osobljem. 

- Urudžbiranje i pregled pošte. 

- Uvid u rad stručne prakse studentice. 

 

IVA ŽAGAR 

- Računi za izvršene usluge. 

- Pripreme i organizacija rada radnika uz prigodnu prodaju cvijeća na klizalištu koja je počela 

jučer i traje do 31. listopada. 

- Zbog blagdana Svih svetih plac će se održati u utorak. 

- Održan je sastanak s predstavnicima korisnika prostora u zgradi gradske uprave na temu portira. 

- Nabavljeni su i postavljeni tepisi u mrtvačnici u Delnicama. 

- Posađene su maćuhice na groblju u Delnicama. Rasvjeta će gorjeti od utorka do subote. 

- Završen je popravak nadstrešnice u Crnom Lugu i rješava se dokumentacija. 

- Groblja se uređuju za blagdan Svih svetih. 

- Čišćenje lišća u Parku kralja Tomislava i delničkim ulicama. 

- Održavanje čistoće javnih površina. 

- Dežurstva u Radničkom domu. 

- Zamjena i popravak prometnih znakova. 

- Redovita tjedna kontrola rada fontane. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Odvijaju se radovi u Lovačkoj ulici koja se asfaltira, postavljena su rasvjetna tijela na stupove 

javne rasvjete. Dogovorit će se dodatni radovi i ugovor za iste. 

- U Razlogama je u tijeku asfaltiranje ceste. Ukupno se radi o 2,5 kilometra. 

- Nastavak radova na Kuglani. 

- Aktivnosti vezane uz izradu proračuna po pitanju komunalnih djelatnosti. 

- Konzultacije s pročelnicom po pitanju Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti. 



- Za izvedene radove u Podgori dostavljena je građevinska knjiga, kada dobijemo račune tražit 

će se sredstva od Županije. 

- Naknadu za nezakonito izgrađene zgrade preuzela je kolegica Ružić koja radi 4 sata. Ona će 

pripremiti Odluke za programe gradnje i održavanja komunalne infrastrukture te utroška 

naknada vezano za proračun. 

- Dogovor s Veterinarskom stanicom Rijeka za hvatanje pasa u Dedinu. 

- Izdano je rješenje za rušenje objekta u Brodu na Kupi, kada postane pravomoćno ide se u 

izvršenje. 

- Prometno redarstvo, sređivanje papirologije, obilazak terena, pisanje kazni za nepravilno 

parkiranje te za napuštene neregistrirane automobile. 

- Kontrola računa i dnevnika rada KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Opomene za priključak na fekalnu kanalizaciju ljudima koji su na fekalnu prikopčali oborinske 

otpadne vode te konzultacije s Komunalcem. 

- Pregled čestica za koje je dobiven zahtjev za kupnju.  

- Ovrhe za komunalnu naknadu. 

- Aktivnosti vezane uz Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Realizacija plana i programskih aktivnosti povodom Mjeseca knjige. Jučer su djeca iz Osnovne 

škole sudjelovala na nacionalnom kvizu, a prvašići su se besplatno učlanili u Knjižnicu. U 

pripremi je susret svih dobitnika „Gorančice“. 

- Pripreme za 240. rođendan Gorskog kotara. 

- Dogovori s Osnovnom školom za kviz za poticanje čitanja „Knjigoljubac“. 

- Na Kreativnoj radionici izrađivat će se lutke u delničkoj narodnoj nošnji. 

- Radijska emisija Čitateljski kutak posvećena je hrvatskim sajmovima knjiga. 

- Pričaonica priča. 

- Izrađeno je izvješće osnivaču o utrošenim sredstvima za knjige. 

- Obrada novo kupljenih knjiga. 

- Nabava knjiga na Interliberu kojeg ćemo posjetiti s učenicima. 

- Kontakti s korisnicima oko vraćanja knjiga bez zakasnine. 

- Proslava obljetnice Crvenog križa. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Glavna tema je izrada proračuna za 2019. i projekcijskih godina, a na tu temu će se održati i 

sastanak s predsjednikom Gradskog vijeća. 

- Vrše se isplate naknada za ogrjev. 

- Komunikacija s TZ oko plana rada za iduću godinu. 

- Sastanak na temu portira u zgradi gradske uprave. 

- Fiskalna odgovornost – odgovor na pitanja Ministarstva financija koji rade suštinsku kontrolu. 

- Aktivnosti vezane uz Zakon o plaćama (ograničenja) 

- Dostava očitovanja na Odluku o komunalnom gospodarstvu. 

- Aktivnosti vezane uz e-račun. 

- Komunikacija za portal poslovna.hr. 

 

Zamjenica gradonačelnika upitala je da li je moguće da se u Hrvatskom u vodi pojavila 

escherichia coli? 

Gordana Piskač: U Hrvatskom, kao i svim drugim seoskim vodovodima, voda se ne klorira jer 

nema sustava za kloriranje. U Hrvatskom je o tome vodio brigu predsjednik Mjesnog odbora koji je, uz 

pomoć Komunalca vršio kloriranje. Kloriranje se vršilo ručno u vodospremu i kada se ta voda potrošila 

situacija je opet bila ista. Količina klora određena je veličinom vodospreme. Voda je dobra za kuhanje, 

domicilnom stanovništvu dobra je za piće dok netko vanjski može imati manje smetnje odnosno pije se 

po vlastitom nahođenju. To je uobičajena slika i nije ništa dramatično. Gospodin koji je to prijavio ima 

problem sa cijelim selom. Slika vode ista je kao i do sada. Zavod za javno zdravstvo dva puta godišnje 



uzme uzorke, a ovisno o kloriranju u vlastitoj režiji dolaze i nalazi. U proljeće je nalaz bio u redu, na 

jesen je stanje kao i u ostalim izvorima.  

Gradonačelnik navodi da domicilno stanovništva ima informacije o vodi dok stranci nemaju i 

zadatak Mjesnog odbora bio bi komunikacija s ljudima. Stranci koji popiju vodu će reagirati, to je 

ozbiljna stvar jer je voda važna. 

Gordana Piskač: Imam obećanje Komunalca da će obići sve vodospreme te da će se dogovoriti 

dinamika kloriranja. Za sada je tako. Da li smatrate potrebnim poslati letak s upozorenjem? Situacija je 

uobičajena. Zavod za javno zdravstvo se angažirao i godišnje, prema našim dostavljenim podacima, 

uzimaju uzorke i rade analize, a do prije dvije godine to uopće nisu radili. 

Davorin Klobučar: Dobivam izvještaje Zavoda za javno zdravstvo. Svi rezervoari u koje se 

stavlja klor bili su u redu, drugi nisu. Na zadnjem ispitivanju niti jedan rezervoar nije bio u redu. Kao 

predsjednik MO dao sam si truda i preko javnog priopćavanja sam oglasio da voda nije u skladu s 

parametrima. Ljudi su obaviješteni. Činjenica je da to nikome nije smetalo, ali kako su se sada u 

spremnicima pojavile životinje to je postalo nezgodno. Ljudi bacaju klor po nekoj formuli, ta voda dođe 

do prva dva objekta, dalje ne dođe tako da oni na kraju sela ne dobiju kloriranu vodu.  

Gordana Piskač: Nada se da će idući tjedan Komunalac izaći na teren, kažu da je vjerojatno 

problem u izdašnosti izvora. 

Davorin Klobučar: Dotok u Zamostu Brodskom je dobar i po tome bi sve kuće trebale imati 

dovoljno vode za uobičajene potrebe. Nešto se događa na putu, rezervoar nikada nije presušio. 

 

 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


